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Zarząd Powiatu Nowodworskiego 

ul. Ignacego Paderewskiego 1 B 

05-100 Nowy Dwór Mazowiecki 

W imieniu mieszkańców i swoim własnym zwracam się z prośbą o zastosowanie 
dodatkowych zabezpieczeń, które wymuszą ograniczenie prędkości podniosą 
bezpieczeństwo na skrzyżowaniu dróg powiatowych przy Szkole Podstawowej im.Pierre' a de 
Coubertina w Budach Siennickich. 

Uzasadnienie 

Funkcjonujące obecnie zabezpieczenia (pasy dla pieszych, teren zabudowany sygnalizacja 
świetlna informująca o prędkości, znak STOP na drogach podrzędnych) nie przynoszą 
oczekiwanych efektów. 

Drogą Nasielsk-Pomiechówek samochody powinny poruszać się w obrębie skrzyżowania z 
prędkością nie większą niż 50 km na godzinę. W rzeczywistości duża część pojazdów 
przekracza dozwoloną prędkość, co stwarza ogromne niebezpieczeństwo dla dzieci 
uczęszczających do szkoły. Natomiast na drodze podrzędnej biegnącej od Nuny problemem 
jest ograniczona widoczność z uwagi na łuk drogi w stronę Nasielska. Należy podkreślić, że 
pojazdy często nie stosują się do znaku STOP i nie ustępują pierwszeństwa przejazdu. 

Na skrzyżowaniu bardzo często dochodzi do kolizji, zderzeń, wypadków. Ostatnio, w maju 
2024r. dachowania samochodu na chodnik, którym dzieci z okolicznych miejscowości 
docierają do szkoły. Istniało realne zagrożenie, że w tym momencie na chodniku mogli 
znajdować się piesi, którzy także mogliby zostać poszkodowani. 

W związku z powyższym dochodzi do wielu niebezpiecznych zdarzeń drogowych. 

W trosce o bezpieczeństwo mieszkańców, obawiając się o ich życie zwracam się z ogromną 
prośbą, o wykonanie dodatkowych zabezpieczeń, które wymuszą ograniczenie prędkości. 

Ta inwestycja może zapobiec tragicznym wypadkom, nawet ze skutkiem śmiertelnym wielu 
osób (w tym dzieci). 

Wierzę, że jako Zarząd Powiatu również podzielcie Państwo zdanie, że lepiej zapobiegać, niż 
stawiać czoła tragedii. 

Załączam petycję mieszkańców. 

Z poważaniem 


